
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 10 / 2023 02. 10. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Viliam Tomčan, Jan Blaha, Josef Baláš, Ivana Živná (Fišerová), Alena Ovečková,
Jan Voráč, Jan Kikal, Mgr. Irena Janáková, Luboš Černohouz, Věra Obšilová

Omluveni: Eva Bulvová

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Informace Městské policie

1.2 Vyhodnocení akce Ukliďme Nedvězí

1.3 Info o řešení dopravní situace v Nedvězí

1.4 Info z pracovní komise k projektu  Slavonínských svahů a cyklostezky

1.5 Sdělení stanoviska k prodeji nemovitosti parc. č. 150/15

1.6 Využití prostředků na opravu komunikací v roce 2024

1.7 Různé - výsadba trojúhelníku, seče, oprava havarijního stavu uličky Jilemnického/Prašná,
projednání návrhu výstavby psích hřišť a odstraňování graffiti

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení zástupce MPO
Pan Dostál informoval o plánovaném zřízení míst úsekového měření rychlosti v Olomouci. V rámci zkušebního
provozu bude v r. 2024 realizováno 5 úseků. Navíc má MPO k dispozici nový přenosný radar se záznamem
vozidla překračujícího povolenou rychlost. V Nedvězí má vytipovány místa pro měření u přechodů pro chodce. 
KMČ navrhuje rozšířit o příjezd od dálnice v ulici Štúrova a také v okolí fotbalového hřiště. Dále byla podána
informace o změnách v ukládání pokut. Po zavedení nové Vyhlášky bude minimální výše pokuty stanovena
taxativně jako spodní mez daného pásma a policisté již v těchto případech nebudou oprávněni řešit záležitosti
domluvou.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Polomy v háječku v Nedvězí - Předáno
Vyčištění chodníků od zeleně v Nedvězí - V realizaci
Starší požadavky
Zápis č. 5/2023 ze dne 02. 05. 2023: Nefunkční siréna - Předáno
Zápis č. 5/2023 ze dne 02. 05. 2023: Seč trávy na dětském hřišti v okolí bývalé školy na Jilemnického 29 -
Předáno



Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Studie areálu firmy KrajiCZECH - omezení rychlosti na celém území
Nedvězí a žádost o zřízení nové zastávky MHD u firmy - Předáno
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Ořez keřů na parcele č. 109/2 - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Vyhodnocení akce Ukliďme Nedvězí 092024
Pan Voráč podal informaci o dalším běhu zavedené akce Ukliďme Nedvězí. Tato se uskutečnila dne 16.9.2023. 
Oproti minulým ročníkům se do akce zapojilo pouze 15 dobrovolníků, z toho 7 dětí. Jednou z příčin nižší účasti
mohl být i výpadek připraveného vyhlášení akce rozhlasem z důvodu pracovní neschopnosti hlasatelky.
Děkujeme manželům Voráčovým za organizaci akce a věříme v širší účast veřejnosti v jejích dalších bězích.

5.2 Jednání na odboru dopravy k omezení rychlosti v Nedvězí
Dne 14.9. se za účasti p. Voráíče a p. Tomčana uskutečnilo jednání s p. Klevarem řídícím Odbor dopravy na
MMO.  Byla podána informace o trvalém nedodržování rychlosti v Nedvězí, zejména v ulici Štúrova směrem od
dálnice a v okolí fotbalového stadionu v ulici Jilemnického. Byla dohodnuta instalace radarů se záznamem, které
v říjnu zmapují rychlosti projíždějících vozidel. Na základě zjištěných údajů budou navrženy další kroky k
nápravě. Jedním z nich by mohl být nový přechod v ulici Štúrova, p. KLevar vyjádřil s jeho posouzením
předběžné souhlasné stanovisko. Dlouhodobým řešením je instalace systému úsekového měření rychlosti na
území celé obce.

5.3 Cyklostezka Slavonín - Nedvězí
Dne 14.9. proběhl Výrobní výbor k projektu Slavonínských svahů, jehož součástí je příprava cyklostezky
Slavonín - Nedvězí. KMČ zastupovali p. Tomčan a p. Voráč. Projekt počítá s odstraněním betonových  silážních
jam na náklady aktuálního uživatele, což může jeho realizaci výrazně zbrzdit.  Zástupci KMČ navrhli vyčlenění
projektu cyklostezky jako oddělené součásti projektu a jejich návrh byl Výrobním výborem přijat. V roce 2024
bude zahájena práce na projektové dokumentaci cykostezky.

5.4 Vyjádření KMČ k žádosti o odkup pozemku p.č. 150/15 v ulici Kubisova
Odbor Majetkoprávní se obrátil na KMČ se žádostí o stanovisko k odprodeji pozemku p.č. 150/15 v ulici
Kubisova. O jeho odkup projevili zájem dva žadatelé. KMČ nemá k odprodeji připomínky, detail návrhu KMČ v
této záležitosti uvádíme v bodě Vyjádření KMČ k žádostem od odborů MMO.

Usnesení:
Komise souhlasí s odprodejem pozemku p.č. 150/15

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.5 Prostředky na opravy komunikací 2024
KMČ vzala na vědomí záměr změnit způsob financování rekonstrukcí komunikací. Všechny KMČ předloží
záměry na opravy zanedbaných míst a MMO z těchto zvolí 7 projektů, které budou rekonstruovány. KMČ se
usnesla nechat v Nedvězí nacenit rozbitý úsek ulice Prašná za opraveným mostkem před firmou Reknoš a
dokončení rekonstrukce spojovací uličky Jilemnického-Prašná. Výběr těchto projetků k rekonstrukci považuje
KMČ za důležitý.

Usnesení:
Komise souhlasí s výběrem vyjmenovaných lokalit k rekonstrukci

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.6 Různé
Komise projednala dokončení rekonstrukce první části uličky Jilemnického - Prašná.
Komise projednala navržený rozpočet výsadby trojúhelníku a ve spolupráci s odborem životního prostředí zváží
osazení zelených ploch ještě v roce 2023.
Komise projednala návrh MMO na zřízení psích hřišť. V Nedvězí nemáme pro tyto účely volné obecní pozemky
a návrh tedy nepodporujeme.
KMČ projednala návrh využití prostředků estetizace na odstraňování graffiti - v Nedvězí tento problém neřešíme
a tyto prostředky využijeme účelnějším způsobem.
Příští jednání komise se uskuteční dne 6.listopadu formou veřejné schůze v restauraci Na Hřišti. Zveme
všechny aktivní spoluobčany i zájemce o informace k využití této mimořádné příležitosti.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření KMČ k odprodeji pozemku p.č. 150/15 v ulici Kubisova S-
SMOL/234235/2023/OMaJ/Kra
Bc. Králová žádá KMČ o stanovisko k odprodeji pozemku p.č.150/15 o výměře 526m2 v ulici Kubisova. Aktuálně
projevili o koupi zájem 2 žadatelé. KMČ navrhuje pozemek odprodat za využití obálkové metody. Jako vítězná
bude označena nabídka s vyšší nabízenou cenou. KMČ důrazně doporučuje otevřít zapečetěné obálky ve stejný



okamžik před zraky pozvaných žadatelů tak, aby se předešlo jakýmkoliv pochybnostem. Výnos z odprodeje by
mohl být využit např. na osázení dřevin na trojúhelníku dle stanoveného projektu.

7 Nové požadavky

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2023

Datum schválení zápisu: 10. 10. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Viliam Tomčan

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Viliam Tomčan

Ověřil/a:
Alena Ovečková


